



Qing (Nick) Shu

Shanghai

+86 21 6080 0555 nick.shu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Technology, media and telecoms

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Shu joined Han Kun Law Offices in July 2021, prior to which he served as the director of corporate development of a leading US-listed e-commerce group from 2018 to 2021. Before that, Mr. Shu practiced law for many years with White & Case LLP, Skadden, Arps, Slate, Meagher & Flom LLP, and another major PRC law firm in Beijing and Shanghai. Earlier in his career, Mr. Shu also worked as a tax consultant with a big-four accounting firm.

Mr. Shu's legal practice covers cross-border mergers and acquisitions, private equity and venture capital investment, capital markets, foreign direct investment, and other general corporate matters associated with public companies and private institutions in and outside of the PRC. He has extensive experience handling legal as well as commercial issues relating to a wide variety of business activities.

Mr. Shu has represented various private equity firms, venture capital funds, strategic investors, portfolio companies, and multinational companies in connection with their investment, acquisition and financing projects. Mr. Shu's practice extends across all industries, with a particular emphasis on technology, media, and telecommunications.

EDUCATION

Mr. Shu graduated from Liaoning University with a Bachelor of Law degree. He also received an LL.M. degree from the University of Southern California.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar Member of the New York State Bar CFA charterholder

WORKING LANGUAGES

Chinese, English





東勍

上海

+86 21 6080 0555 nick.shu@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 科技、媒体和电信(TMT)

工作经历

束律师于 2021 年 7 月加入汉坤律师事务所。在加入汉坤之前,束律师于 2018 年至 2021 年担任国内某一线电商集团的企业发展总监一职。在此之前,束律师曾分别在美国伟凯律师事务所、美国世达律师事务所以及另一家知名中国律师事务所工作多年。在束律师职业生涯早期,他作为税务顾问服务于一家四大会计事务所。

束律师代表众多私募股权基金、风险投资基金、战略投资人、被投公司以及跨国企业就其在 跨境并购私募和风险投资、资本市场、外商直接投资及公司日常事务方面提供法律服务。束 律师提供的法律服务所涉及行业领域非常广泛,尤其在科技、媒体和电信行业积累了丰富的 经验。

教育背景

束律师毕业于辽宁大学, 获法学学士学位, 之后于美国南加州大学获得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格 美国纽约州律师执业资格 美国特许金融分析师

工作语言中文、英文